
Zápis č. 7/6/2013 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
19. júna 2013 so začiatkom o 10,30 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef Chudík, Martin Kabát, 
Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy  
Ospravedlnení: Michal Jesenko, Vladimír Slovák 
Hostia:  
Ing. Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Mgr. Miroslav Debnár – riaditeľ Regionálneho štúdia BB 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programu RTVS 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Lukáš Diko – riaditeľ Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
Andrej Doležal – riaditeľ Sekcie strategického rozvoja a techniky RTVS 
Ing. Daša Matušíková – riaditeľka Sekcie marketingu a komunikácie RTVS 
 
Miesto konania: Regionálne štúdio RTVS Banská Bystrica, prof. Sáru 1 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 70/2013: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Návrh zmeny Dodatku č. 1 MK – 139/2012/M k Zmluve so štátom na rok 2013 – 2017 
(spravodajca M. Kabát) 

6. Komplexná správa o organizácii, činnosti a rozvoji regionálneho štúdia RTVS 
v Banskej Bystrici (spravodajcovia M. Kákoš, I. Nagy) 

7. Sťažnosti a podnety. 
8. Rôzne 

 
Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / J. Chudík, M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 



Strana 2 z 7 
 

 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že okrem uznesení, ktoré nemajú charakter plnenia, bolo splnené 
uznesenie č. 63/2013, týkajúce sa doručenia Výročnej správy o činnosti RTVS za rok 2012 
do NR SR. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať:  
Uznesenie č. 71/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

47./2011 Úloha trvá, vyhodnotí sa 
priebežne Diskusia o regionálnych štúdiách 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 
Plní sa priebežne. Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom stave 

výberu úhrad za služby verejnosti poskytované 
RTVS 

53./2013 Úloha trvá. predloženie strednodobého plánu obnovy majetku 
RTVS. T: do 31.10.2013. 

56. Nevyhodnocuje sa.  
57. Nevyhodnocuje sa.  
58. Nevyhodnocuje sa.  
59. Nevyhodnocuje sa.  
60. Nevyhodnocuje sa.  
61. Nevyhodnocuje sa.  
62. Nevyhodnocuje sa.  

63. Splnené. Výročná správa RTVS – doručenie do NR SR 
a zverejnenie na webovom sídle 

64. Nevyhodnocuje sa.  
65. Nevyhodnocuje sa.  
66. Nevyhodnocuje sa.  
67. Nevyhodnocuje sa.  
68. Nevyhodnocuje sa.  
69. Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo informoval, že sa spolu s GR RTVS zúčastnil 11.6. rokovania Výboru NR SR pre 
kultúru a médiá, kde sa prerokovala Výročná správa o činnosti RTVS za rok 2012. Diskusia 
bola podľa neho štandardná a nevyplynulo z nej nič konkrétne. 18.6. sa spolu s M. Kákošom 
stretol so Združením občianskej sebaobrany, ktoré odprezentovalo svoj pohľad na vysielanie 
RTVS. Členom združenia odporučil, aby svoje námety poslali na sekretariát rady a pokiaľ 
budú mať členovia Rady RTVS záujem, tak sa o tom môže rokovať na niektorom z budúcich 
zasadnutí. 
V. Mika informoval, že jednou z tém na rokovaní VKM bol rozvoj regionálnych štúdií. 
Rezonovala aj téma výberu koncesionárskych poplatkov. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika skonštatoval, že od ostatného rokovania neprišlo k nejakým mimoriadnym 
udalostiam, ktoré by znamenali zásadnú zmenu programovej štruktúry. Jediným, ale 
významným zásahom, bola povodňová situácia na Slovensku a v zahraničí. Informoval, že 
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sa podarilo dobre prepojiť vysielanie s Českou televíziou. Za podstatné považuje, že vo 
vysielaní  prevážila informačná hodnota nad bulvárnou. 
R. Doehring informovala o aktuálnej ekonomickej situácii k 31.5.2013. Upozornila na stav 
výberu úhrad, kde sa ešte nezačalo hromadné vracanie financií na základe žiadostí o úľavu, 
kde odhadom ide o 1,5 mil. €. Na budúce rokovanie rady budú už k dispozícii bližšie čísla. 
V. Mika informoval, o pripravovanom rokovaní o databázach platiteľov s energetickými 
spoločnosťami. 
M. Kákoš sa spýtal, či sa dá zistiť na koľko percent sa vyberajú koncesie. 
R. Doehring mu odpovedala, že sa to ani nedá vedieť, pretože neexistuje komplexná 
databáza platiteľov.  
V. Mika uviedol, že štatistika sa dá spraviť len pri SIPO platiteľoch. Je potrebné zjednotiť 
databázy u energetických spoločností. S databázou by sa v budúcnosti dalo veľmi efektívne 
pracovať, ak by sa do nej podarilo dostať nejaký osobný údaj typu rodné číslo. 
M. Kabát upriamil pozornosť na potrebu aktualizácie databáz, ktoré by sa mali aktualizovať 
v kratších časových úsekoch.  
J. Chudík sa spýtal, či nie je šanca rokovať o tom, že by sa STV úplne vzdala reklamy, keďže 
príjem z nej je zanedbateľný a kompenzovalo by sa to nejakým iným príjmom. 
V. Mika uviedol, že nijako kompenzovaný nebol ani doteraz pokles reklamy o 0,5%. Časť 
reklamy STV podľa neho potrebuje, aby bola šanca ísť do mediálnych spoluprác a pod. Bude 
sa pracovať na tom, aby bola STV vnímaná tak, že svoje formáty neprerušuje reklamou, 
s výnimkou športu, kde je to súčasťou práv. 
I. Gallo sa spýtal, ako je vymyslená stratégia a ako dať ľuďom nejakú pridanú hodnotu, na 
základe ktorej by mali platiť koncesionárske poplatky. 
V. Mika skonštatoval, že RTVS ponúka inú štruktúru a iný obsah, čiže produkuje 50% 
obsahu takého, ktoré nikto iný neponúka - v prípade STV, resp. 80% obsahu v prípade SRo. 
Pripomenul, že RTVS má kvóty na typ obsahu, ktorý je úplne unikátny: regionálne vysielanie, 
národnostné vysielanie, vysielanie pre hendikepovaných a pod. Ďalšou pridanou hodnotou je 
to, že obsah nie je nijako prispôsobovaný správaniu sa trhu, ale potrebám divákov. 
Informoval, že vyjdú „Poštové zvesti“, kde ľudia nájdu dôvody, pre ktoré majú platiť koncesie. 
Ľ. Machaj za rozhlasové vysielanie potvrdil, že v ostatnom období dominovalo mapovanie 
povodňovej situácie. Ukázala sa dobrá spolupráca medzi spravodajstvom STV a SRo. 
L. Diko vyzdvihol spoluprácu s Českou televíziou pri povodňovom vysielaní. Ocenil vizuálnu 
stránku spravodajstva, využitie celého spravodajského tímu tak, aby bolo poskytnuté čo 
najširšie spektrum informácií a takisto ocenil spoluprácu so SHMÚ. 
T. Búza doplnil, že v poslednom období sa RTVS sústredil aj na pokrytie cyrilo-metodských 
osláv, ktoré budú začiatkom júla.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 72/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo na základe výstupu z diskusie predložil návrh na uznesenie aj k vysielaniu 
v súvislosti s povodňovým vysielaním a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 73/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o mimoriadnom vysielaní RTVS v súvislosti 
s povodňovou situáciou na Slovensku a v okolitých štátoch a oceňuje profesionálne 
zvládnutie vysielania. 
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Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
I. Gallo skonštatoval, že nebol predložený žiaden materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika a A. Doležal odprezentovali predložený materiál. 
R. Doehring odprezentovala predložený materiál „Informácia obchodnej verejnej súťaži na 
predaj nepotrebných hnuteľných vecí RTVS“. 
P. Kubica sa spýtal, či sa niečo vypúšťa z obstarávania výpočtovej techniky, keďže minulý 
mesiac bola súťažená suma 1,5 mil. € a teraz je tam 1,1 mil. €. 
A. Doležal informoval, že boli vypustené z tejto súťaže strižne, ktoré budú súťažené zvlášť. 
I. Nagy sa spýtala na podrobnosti zrušenej súťaže na výmenu telefónnej ústredne. 
A. Doležal informoval, že telefónna ústredňa sa bude v budúcnosti rekonštruovať, ale 
v efektívnejšom móde, ako to bolo pôvodne plánované. 
V. Mika uviedol, že sa teraz všetko v prvom rade sústreďuje na veci, ktoré sú nevyhnutné 
a súvisia s tvorbou obsahu. 
I. Nagy sa spýtala, prečo sa teda podpísala zmluva o dielo na vypracovanie projektu pre 
akciu rekonštrukcie telefónnej ústredne.  
A. Doležal uviedol, že v tomto prípade ide o úpravu priestorov telefónnej ústredne, kde bude 
nová digitalizačná technológia, ktorá súvisí s obstaraním technológie z OPISu. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 74/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 75/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o obchodnej verejnej súťaži na predaj 
nepotrebných hnuteľných vecí RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
V. Mika odprezentoval predložené informácie. 
P. Kubica, ako spravodajca k tomuto bodu, požiadal, aby vždy pred rokovaním tajomník rady 
ešte raz zosumarizoval všetky predložené informácie, ktoré priebežne počas mesiaca prídu 
a poslal ich členom rady. 
M. Kákoš požiadal o podrobnejšie informácie k niektorým titulom. 
T. Búza poskytol požadované informácie o jednotlivých projektoch. 
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M. Chudík sa spýtal na zmluvu na „5 proti 5“. Uviedol, že sám moderátor tejto relácie vyzval, 
že je potrebné vymyslieť niečo nové a myslí si, že už by bolo možné vzhľadom na charakter 
a štruktúru tejto relácie reprízovať staré časti. Suma pri tejto relácii sa mu zdá privysoká 
a malo by sa prísť s novými formátmi, resp. presunúť prostriedky na detskú  tvorbu. 
V. Mika uviedol, že „5 proti 5“ je jediný formát, ktorý funguje v pred „primetime“ čase a pomer 
cena/výkon je dobrý. O tento formát mala záujem aj konkurencia, pretože v tom čase robí 
dobré čísla. Myslí si, že by nebolo vhodné vzdať sa fungujúceho formátu. 
T. Búza doplnil, že táto relácia vytvára zároveň výbornú nábehovú krivku pre Správy RTVS. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 76/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
M. Kabát, ako spravodajca k tomuto bodu informoval, že Dozorná komisia sa dohodla na 
tom, že bude pravidelne vyžadovať konkrétne informácie k týmto zmluvám, aby mohla na 
každom rokovaní informovať Radu RTVS. 
D. Hushegyiová sa spýtala, prečo je potrebná zvlášť zmluva na zabezpečenie redaktorského 
výkonu pri rómskom magazíne. 
A. Lovász, riaditeľ Rádia Patria, vysvetlil, že ide o zmluvu s Rómskym mediálnym centrom 
a keďže nedodávajú celú reláciu komplet, tak je tam len zmluva na výkon redaktora.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 77/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
I. Gallo informoval, že v tejto časti bude prerokovaný materiál „Oznámenie o vydaní 
rozhodnutia o nepotrebnosti nehnuteľného majetku RTVS“. Pripomenul, že sa o tom 
rokovalo na minulom zasadnutí, ide o odstránenie nepoužívaného skladu v areáli STV v 
Bratislave. 
V. Mika doplnil, že vzniknutý priestor bude využívaný ako nádvorie. Uviedol, že sa bude 
vypisovať verejné obstarávanie na likvidáciu tejto nehnuteľnosti.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 78/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie Oznámenie o vydaní Rozhodnutia o nepotrebnosti majetku 
RTVS zo dňa 6.6.2013. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh zmeny Dodatku č. 1 MK – 139/2012/M k Zmluve so štátom na rok 2013 –  
 2017 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Informoval, že zmena sa týka zníženia 
kapitálových výdavkov v súvislosti s presunom do prevádzkových zdrojov. Uviedol, že je to 
s Ministerstvom kultúry SR predrokované. 
M. Kabát, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že nemá k navrhovanej zmene žiadne 
výhrady. 
I. Nagy skonštatovala, že suma na RSI je podľa nej veľmi vysoká aj v porovnaní s ostatnými 
programovými službami. 
V. Mika vysvetlil, že táto suma sa nemení a je kompletne financovaná zo zmluvy so štátom, 
pretože je to záujem štátu. Drahé je to preto, lebo sa veľká časť prostriedkov alokuje na 
vysielanie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 79/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 prerokovala a berie na vedomie 
navrhované zmeny  v „Časti B  Špecifikácia záväzku RTVS uksutočniť účelové investičné 
projekty“ Dodatku č. 1 MK – 139/2012/M na rok 2013 k Zmluve č. MK – 138/2012/M 
o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania 
na roky 2013 – 2017. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Komplexná správa o organizácii, činnosti a rozvoji regionálneho štúdia RTVS  

v Banskej Bystrici 
I. Gallo skonštatoval, že tento materiál, resp. toto výjazdové rokovanie sa dá považovať za 
plnenie uznesenia č. 47/2011 z 16.6.2011: „Rada RTVS vytvorí priestor na diskusiu o čo 
možno najefektívnejšom zapojení regionálnych štúdií do výroby a vysielania tak, aby sa 
využil ich personálny a technický potenciál v záujme rozvoja RTVS ako celku.“ Dal priestor 
na odprezentovanie predloženého materiálu. 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Informoval, že v rámci projektu zlučovania STV 
a SRo jediná reálna synergia prebieha v Banskej Bystrici.  
M. Debnár, riaditeľ regionálneho štúdia v Banskej Bystrici uviedol, súčasný priestor spĺňa 
predpoklady na fungovanie oboch zložiek RTVS. Výzvou je pre neho zmysluplné a efektívne 
prepojenie v oblasti programu a technológií. Rozsiahle investície sú plánované do 
dabingových štúdií. Ako riaditeľ štúdia cíti podporu z Bratislavy. Vidí priestor na programový 
rozvoj vzhľadom na personálne a technologické možnosti, ktoré tu sú. 
I. Nagy, ako spravodajkyňa k rozhlasovej časti tohto bodu zhrnula obsah materiálu. 
M. Kákoš, ako spravodajca k televíznej časti uviedol, že zákon nepozná pojem regionálne 
štúdiá, ale len štúdiá a nie sú v zákone definované úlohy týchto štúdií. Myslí si, že by sa 
malo definovať, čo majú v programovej oblasti regionálne štúdiá robiť v strednodobom 
horizonte. 
I. Gallo súhlasí s M. Kákošom, že je treba oceniť prístup súčasného manažmentu, za snahu 
zabezpečiť technickú a technologickú kompatibilitu a snahu postaviť regionálne štúdiá na 
nohy. Myslí si, že situácia sa začala lámať v dobe riaditeľovania p. Rybníčka v STV, kedy sa 
z regionálnych štúdií začali stávať vyslovene servisné strediská a odvtedy sa to ťahá. Do 
toho prišla kríza a limity vo financovaní.  
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J. Chudík je rád, že sa Banská Bystrica dostáva do pozornosti a že jej vedenie venuje 
pozornosť. Myslí si, že fúziu je potrebné robiť citlivo aj v personálnej oblasti. Prihovára sa za 
to, aby bol v Banskej Bystrici prenosový voz a aby sa využil potenciál aj okolitých miest. 
P. Kubica skonštatoval, že očakával od tejto správy podstatne viac čísel. Nevie vyčítať, či 
rozvoj štúdia bude znamenať počet zamestnancov a ani časový horizont, kedy má štúdio 
plnohodnotne fungovať. 
D. Hushegyiová sa spýtala, či sa podľa rovnakého modelu bude postupovať aj v Košiciach. 
V. Mika odpovedal, že Košice majú úplne iný model ako je v Banskej Bystrici. V Košiciach 
nie sú absolútne pripravené podmienky na sťahovanie a je to na začiatku cesty. 
M. Debnár skonštatoval, že spájanie pracovísk je o spolupráci, nie o vymedzovaní sa. 
Zdôraznil, že nie je nadšený z toho, čo ich čaká, pretože to nebude jednoduché, ale je 
presvedčený, že táto fúzia môže mať zmysel.  
Členovia Rady RTVS požiadali GR RTVS, aby vypracoval dlhodobejšiu víziu fungovania 
štúdií v Banskej Bystrici a v Košiciach v rámci RTVS a predložil ju súčasne s rozpočtom 
RTVS na rok 2014. 
V. Mika súhlasil s vypracovaním takéhoto dokumentu v danom termíne. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 80/2013: 
Rada RTVS prerokovala a s pripomienkami berie na vedomie Komplexnú správu 
o organizácii, činnosti a rozvoji regionálneho štúdia RTVS v Banskej Bystrici. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval, že členovia rady majú k dispozícii korešpondenciu Rady RTVS a ku 
všetkým podnetom je priložené aj stanovisko RTVS.  
Dal priestor na vyjadrenie členom Rady RTVS k jednotlivým podnetom. 
Nikto nemal záujem sa k doručeným podnetom a stanoviskám RTVS vyjadriť. 
 
8. Rôzne 
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil výjazdové rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 25.06.2013. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 
 


